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Από το υπ’ αριθ. 24/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 756/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση καταρχήν  έκδοσης ενημερωτικού 
εντύπου (περιοδικού). 

 
       Σήμερα 15 Δεκεμβρίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 και σε συνέχεια της διακοπείσης συνεδρίασης στις 16 Δεκεμβρίου του 
έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 20:00, συνήλθε σε τακτική 
συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 11-12-2003 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Μ. Γαβρίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Δ. Ταχματζίδης Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης   Γ. Μανακούλης 
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Π. Πιτούλιας 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
14. Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση προ ημερησίας 

διάταξης στη συνεδρίαση της 15-12-2003 
προσήλθε ο κ. Γ. Τροχόπουλος και αποχώρησε ο κ. 
Δ. Δάσκαλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 750/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
3) Κατά   τη   συζήτηση   της   υπ’   αριθ. 751/2003  

15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης απόφασης προσήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος. 

4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 755/2003 
απόφασης και πριν διακοπεί η συνεδρίαση 
αποχώρησαν οι κ.κ. Θ. Σιδηρόπουλος, Σ. 
Μηλιόπουλος. 
5) Από τη συνέχιση της διακοπείσας συνεδρίασης 
στις 16-12-2003 απουσίαζαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, 
Α. Δελαβερίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης και οι δημ. 
πάρεδροι Π. Ποταμόπουλος, Γ. Μανακούλης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 756/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Καλαϊτζίδης, Σ. 
Κρομμύδας. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Σ. Μηλιόπουλος 
26. Α. Παπαστεργίου 
27. Κ. Πουλασουχίδης 
28. Η. Σοφιανίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

 
 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το   19ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 9-12-2003 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 
 Ο Δήμος μας όπως είναι γνωστό στερείται  έντυπου περιοδικού ή εφημερίδας. 
Επειδή είναι επιβεβλημένη η ανάγκη ανάπτυξης μιας νέας μορφής επικοινωνίας  
μεταξύ του Δήμου και των δημοτών, προτείνεται η έκδοση ενός τριμηνιαίου 
περιοδικού το οποίο θα εκδίδει ο Δήμος μας και το οποίο θα έχει ως στόχο την 
ενημέρωση των δημοτών για τις δράσεις του Δήμου, την ανάδειξη των τοπικών 
προβλημάτων προς την κατεύθυνση επίλυσής τους, θα αποτελέσει δε βήμα τοπικού 
διαλόγου. Η δαπάνη για την έκδοση του περιοδικού προϋπολογίζεται ότι θα ανέλθει 
για 2.000 αντίτυπα στο ποσό  των 3.000 € περίπου για κάθε έκδοση. 
 Μετά από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει 
σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Υλοποιώντας, αν και καθυστερημένα, άλλη μία προγραμματική 
μας εξαγγελία, φέρνουμε θέμα στο Δημ. Συμβούλιο για την έκδοση από τον Δήμο 
εφημερίδας - περιοδικού προκειμένου ο Δήμος να αποκτήσει ένα βήμα διαλόγου και 
επικοινωνίας με τους συμπολίτες. Η απόφαση που ζητώ να παρθεί είναι καταρχήν να 
ανατεθεί στην αρμόδια επιτροπή του Δημ. Συμβουλίου να εξετάσει και να φέρει 
ολοκληρωμένη πρόταση στο πρώτο Δημ. Συμβούλιο του Ιανουαρίου. Η εκτίμηση που 
έγινε από συνεργάτη είναι για ένα τριμηνιαίο περιοδικό 2.000 αντίτυπα, η αξία των 
οποίων ανέρχεται στις 3.000 ευρώ, τα οποία νούμερα όμως είναι ενδεικτικά. 
Ολοκληρωμένη πρόταση για την έκδοση περιοδικού θα έρθει εφόσον επεξεργαστεί το 
θέμα η αρμόδια επιτροπή του Δημ. Συμβουλίου. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Ουσουλτζόγλου: Να διευκρινιστεί αν θα είναι καταρχήν απόφαση για 

εφημερίδα ή για περιοδικό. 
Δήμαρχος: Για περιοδικό. 
Ορφανίδης: Απ΄ ότι καταλαβαίνω πάμε για προέγκριση. Υπάρχει σκεπτικό 

όμως πώς θα λειτουργεί αυτή η εφημερίδα; Κι εννοώ αν θα είναι δωρεάν το μοίρασμα 
του φύλλου, τι περιεχόμενο θα έχει, δηλ. αν θα περιγράφει τις δραστηριότητες του 
Δήμου ή αν θα έχει βήμα των παρατάξεων και των πολιτών, θα υπάρχει εκδότης, 
μόνιμοι υπάλληλοι; 

Παπαστεργίου: Ποια είναι η αναγκαιότητα της έκδοσης του περιοδικού ή της 
εφημερίδας; Υπάρχει αυτή τη στιγμή με τις ήδη υπάρχουσες εφημερίδες, πρόβλημα 
προβολής του έργου του Δήμου; 

Δήμαρχος: Σας είπα ότι ο Δήμος θέλει ένα βήμα διαλόγου και επικοινωνίας με 
τους συμπολίτες. Θα είναι ένα περιοδικό που θα προβάλλει το έργο, τις ιδέες και τις 
δραστηριότητες του Δήμου, όλων των Δημοτικών Συμβούλων και όλων των 
παρατάξεων και όχι βήμα διαλόγου του Δημάρχου με τους συμπολίτες οι οποίοι κι 
αυτοί αν θέλουν να αρθρογραφήσουν στο περιοδικό και να μας κάνουν τις 
παρατηρήσεις τους θα μπορούν να το κάνουν. Δεν υπάρχει κανένα πρόβλημα με τον 
τοπικό Τύπο, ο οποίος κάνει τη δουλειά του από τη δική του πλευρά κι εμείς θέλουμε 
να προβάλουμε το έργο και τη δράση του Δήμου από την δική μας πλευρά.  

Το περιοδικό θα διανέμεται δωρεάν. Φέραμε έτσι το θέμα προκειμένου να 
ακούσουμε τις απόψεις και η αρμόδια Επιτροπή που θα επεξεργαστεί, ακούγοντας 
και λαμβάνοντας υπόψη και τις ιδέες που ακούστηκαν σήμερα, θα μας εισηγηθεί για 
την οριστική ή όχι έκδοση του περιοδικού. Κι αν δούμε ότι το κόστος του είναι 
μεγάλο και δεν μπορεί ο Δήμος να το αντέξει δεν θα το κάνουμε. Εφόσον όμως λέμε 
ότι θα είναι τριμηνιαίο, αυτός είναι κι ο στόχος. Να προβάλλει κάθε τρεις μήνες το 
έργο του Δήμου και όχι μόνο της πλειοψηφίας αλλά απόψεις και θέσεις όλου του 
Δημ. Συμβουλίου και σημαντικές αποφάσεις του να είναι καταγεγραμμένες σ΄ αυτό 
το περιοδικό. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Ουσουλτζόγλου: Βλέπω δύο ενδεχόμενα όταν υπάρχει μία έστω καταρχήν 

πρόταση έκδοσης εντύπου από το Δήμο. Το ένα είναι, αν υπήρχε η διάθεση να βγει 
ένα ενημερωτικό, αυτοδιοικητικό δελτίο, τότε θα μπορούσαμε να διερευνήσουμε το 



ενδεχόμενο αυτό να το εκδώσει επί παραδείγματι η Τοπική Ενωση Δήμων και 
Κοινοτήτων και να έχει αποδέκτες τους αιρετούς και να υπάρχει μία πλήρης 
ενημέρωση για τα τεκταινόμενα στο χώρο της Αυτοδιοίκησης και σε όλες τις 
Δημοτικές Επιχειρήσεις και σε ό,τι έχει σχέση με τους Δήμους και τις Κοινότητες. 

 Το άλλο ενδεχόμενο είναι το έντυπο να είναι ένα προπαγανδιστικό 
προσωπικό που θα βγαίνει δημοσία ή δημοτική δαπάνη. Προφανώς δεν ισχύει το 
πρώτο, να είναι δηλ. ένα ενημερωτικό αυτοδιοικητικό έντυπο. Θα μπορούσατε να 
διερευνήσετε, γιατί ήδη υπάρχει ένα περιοδικό που εξέδιδε και πρόκειται να 
ενεργοποιηθεί πάλι, η Δημοτική Επιχείρηση Πολιτισμού με τίτλο «Πολιτιστικά 
Δρώμενα» και το οποίο με την αναδιάταξη της ύλης θα μπορούσε να συμπεριλάβει 
και θέματα που θα έχουν σχέση με τον Δήμο. 

 Πιθανολογώ λοιπόν ότι θέλετε ένα προπαγανδιστικό έντυπο για προσωπική 
προβολή, το θεωρώ απαράδεκτο να συμβεί και θα το καταψηφίσω. Είμαστε Δήμος 
Βέροιας, υπάρχουν πάρα πολλά έντυπα που με κόπο εκδίδονται, έχουμε κάλυψη, 
νομίζω ότι κανείς από τους εκδότες δεν σας κάνει πόλεμο κι αυτά τα χρήματα 
μπορούσαν να μοιραστούν στους ανθρώπους που κάνουν αυτή τη δουλειά που σας 
προβάλουν έτσι κι αλλιώς. Δεν συμφωνώ να πληρώνει ο δημότης ή ο Δήμος ένα 
έντυπο που θα κτίσει προσωπικό ίματζ κι εγώ είμαι κατηγορηματικά αντίθετη. 

Κουρουζίδης: Το θέμα έρχεται καταρχήν άκρως επικίνδυνο γιατί δεν υπήρξε 
καμία εισήγηση. Οποιος θέλει να δημιουργήσει ωραίο πρόσωπο και να τον 
εμφανίζουν τα Μέσα πρέπει να πληρώσει ο ίδιος και δεν είναι δουλειά του Δήμου 
ούτε η εφημερίδα ούτε το περιοδικό. Μήπως οι φιλοδοξίες μας είναι μεγαλύτερες απ΄ 
ότι είμαστε; 

Γεωργιάδης: Για μένα εγκρίνεται η έκδοση με την παρατήρηση ότι θα πρέπει 
να γίνει κάποια επιτροπή από ανθρώπους που θα έχει όχι μόνο την σχετική εμπειρία 
αλλά και την όρεξη να αναλάβει την έκδοση και να φροντίσει να κερδίσει το 
σεβασμό των δημοτών και όλων των αναγνωστών. Ένα περιοδικό νομίζω ότι θα είναι 
ένα κίνητρο για το Δήμο, ώστε να φροντίζει τα λεγόμενα και τα πραττόμενά του να 
αντέχουν στη δημόσια κριτική. 

Γκαμπέσης: Νομίζω ότι είναι μία κίνηση που επιβάλλεται σε μία σύγχρονη 
πόλη όπως είναι η Βέροια, να έχει δηλ. ένα έντυπο που μέσα απ΄ αυτό θα μπορεί 
αμερόληπτα να ενημερώνει τους πολίτες, και όλες οι δημοτικές ομάδες αλλά και οι 
απλοί πολίτες να εκφράζουν την άποψή τους. Σε προηγούμενες συνεδριάσεις τόσο 
σαν Δημ. Σύμβουλος, μετά την επίσκεψή μου στην Κύπρο είχα προτείνει και είχα 
φέρει το έντυπο του Στροβόλου, αλλά και στην προηγούμενη θητεία σαν 
Νομαρχιακός Σύμβουλος είχα προτείνει στη Νομαρχία κάποια αντίστοιχα περιοδικά 
ώστε να γίνεται η προβολή των θέσεων και η ενημέρωση διαφόρων θεμάτων προς 
τους πολίτες από την πλευρά της Πολιτείας.  

Εκείνο που σήμερα έχω να προσθέσω είναι ότι επειδή σήμερα ο ηλεκτρονικός 
Τύπος είναι πολύ εύχρηστος και πολλοί συμπολίτες μας τον χρησιμοποιούν, θα ήθελα 
να υπάρξει και πρόβλεψη αυτό το υλικό να υπάρχει σε ιστοσελίδα του Δήμου για να 
μπορεί να γίνεται ακόμη πιο πλατιά γνωστό το περιεχόμενο του περιοδικού με την 
επιφύλαξη να γίνει προσεκτική η Επιτροπή ώστε να διαφυλαχτεί η αμεροληψία και η 
εγκυρότητα του περιοδικού του Δήμου μας. 

Ορφανίδης: Νομίζω ότι το θέμα έρχεται πολύ πρόχειρα. Είχα την εντύπωση 
ότι θα υπάρχει μία πιο συγκεκριμένη πρόταση. Να πω ότι έντυπα όντως υπάρχουν, 
ανεξάρτητα έντυπα δεν υπάρχουν. Όπως είπε κι ο κ. Κουρουζίδης, αν θέλεις να 
αναδειχτείς πληρώνεις. Εμείς δεν πληρώσαμε ποτέ και γιαυτό δεν αναδειχθήκαμε. Η 
αναγκαιότητα ενός πραγματικά ουδέτερου, όσον αφορά παρατάξεις και πολιτικές 
τοποθετήσεις, εντύπου ίσως χρειάζεται, ο Δήμος θα μπορούσε να δώσει μία 
διαφορετική ποιότητα και φυσιογνωμία στο τι γίνεται σήμερα, αλλά αυτό που με 
προβληματίζει πάρα πολύ είναι το πώς και από ποιους θα στελεχωθεί γιατί σίγουρα 
κάποιοι θα έχουν το πάνω χέρι, σήμερα οι σημερινοί και αύριο οι αυριανοί. Και με 
προβληματίζει ακόμη περισσότερο και η υγιής λειτουργία όχι μόνο ότι αφορά το 
λειτουργικό της τμήμα αλλά και το τι εικόνα θα βγαίνει προς τα έξω. Θα ήθελα να 
αποφύγουμε την υποτιθέμενη διαφημιστική καμπάνια των Υπουργείων για τα μεγάλα 
έργα που κατακλυζόμαστε καθημερινά και είναι μία δωρεάν διαφήμιση για έργα 



κάποιων. Ας γίνει αυτή η επιτροπή, να μας φέρει συγκεκριμένη πρόταση να δούμε 
πως θα υλοποιηθεί αυτή η ιδέα κι αν δούμε ότι θα λειτουργήσει έτσι όπως 
παρουσιάζεται σήμερα εμείς θα είμαστε αρωγοί. 

Σιδηρόπουλος: Συμφωνώ κι εγώ με την έκδοση ενός τέτοιου περιοδικού 
εντύπου από τον Δήμο, ενημερωτικού και διεκδικητικού, σοβαρού και υπεύθυνου, 
στο οποίο θα έχουν λόγο όλες οι δημοτικές παρατάξεις αλλά και οι δημότες της 
πόλης μας. Θα διαφωνούσα ριζικά εάν αυτό λειτουργούσε ανταγωνιστικά προς τον 
Τύπο της πόλης μας και βέβαια αν μου θύμιζε το προπαγανδιστικό διαδημοτικό 
ραδιόφωνο των τελευταίων ετών. 

Δήμαρχος: Εφερα μία πρόταση στο Δημ. Συμβούλιο υλοποιώντας μία 
προεκλογική δέσμευση. Είπα ότι θα προβληθούν όλοι και τη δική μου φωτογραφία 
δεν θα την δείτε ποτέ σ΄ αυτό το περιοδικό, γιατί δεν προβάλλονται τα πρόσωπα αλλά 
τα έργα, οι απόψεις και οι ιδέες των ανθρώπων.  

Εσείς κα Ουσουλτζόγλου έχετε ήδη μία εβδομαδιαία προβολή και κάνετε 
καλόπιστη κριτική με τα άρθρα σας. Ο Δήμος Μακεδονίδος εκδίδει περιοδικό, αλλά 
εκεί είναι ορεινό χωριό. Εφερα λίγα περιοδικά από Δήμους που εκδίδουν περιοδικό 
όπως είναι ο Δήμος Τρικάλων, Χορτιάτη, Φιλοθέης, Συκεών κ.α. Δεν υπάρχει Δήμος 
στην Ελλάδα που να μην έχει περιοδικό και δε νομίζω όλοι αυτοί οι Δήμαρχοι να 
έχουν ανάγκη διαφήμισης. 

 Εφερα αυτή την εισήγηση για να δούμε αν θέλετε να το κάνετε, να 
ακουστούν οι απόψεις σας και να οριστεί αυτή η Επιτροπή, η οποία την επόμενη 
φορά θα μας φέρει το κόστος, τη μορφή, τις διαστάσεις, γενικά να κάνει μία μελέτη 
και πάλι αν δούμε ότι αυτό το περιοδικό δεν συμφέρει στο Δήμο οικονομικά δεν θα 
το εκδώσουμε. Δεν θέλω να προβληθώ εγώ ή η παράταξή μου απ΄ αυτό το περιοδικό, 
σας είπα ότι όλοι θα έχετε βήμα διαλόγου και όλοι να βάζετε τη φωτογραφία σας. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Ουσουλτζόγλου: Οφείλω μία απάντηση στον κ. Σιδηρόπουλο. Σ΄ εκείνο το 

προπαγανδιστικό διαδημοτικό ραδιόφωνο οι παρατάξεις είχαν ίσο χρόνο κρατημένο 
με ευλάβεια και οι μεταδόσεις του Δημοτικού Συμβουλίου γίνονταν έτσι όπως γίνεται 
αυτή τη στιγμή η μετάδοση από την τηλεόραση, αλλά ραδιόφωνο με ωτασπίδες είναι 
αδύνατον κάποιος να ακούσει. Αν θέλετε κ. Δήμαρχε να εκδώσετε ένα έντυπο, να 
αποφασίσετε να το πληρώσετε από τις αποζημιώσεις της ομάδας σας ή από ίδια 
έσοδα. Ας πάρω το ενδεχόμενο της σύστασης μιας συντακτικής επιτροπής. Ποιοι θα 
έχουν πλειοψηφία σ΄ αυτήν, ποιοι θα είναι οι συντάκτες;  

Είμαι καχύποπτη γιατί βλέπω τα Δελτία Τύπου σας και τα οποία δεν είναι 
ενημερωτικά, είναι άκρως και αναχρονιστικώς προπαγανδιστικά και θυμίζουν 
κάποιους άλλους τρόπους γραφής. 12.000 ευρώ για έναν χρόνο είναι πολλά χρήματα. 
Εάν θέλετε να κάνετε ένα τέτοιο έντυπο, που εγώ διαβλέπω πώς θα καταλήξει και το 
οποίο θα ξεκινήσει από τρίμηνο και θα γίνει μηνιαίο, ανάλογα πότε πλησιάζουμε στις 
εκλογές, κάντε το με ίδια έσοδα. Εγώ συνεχίζω να το αρνούμαι. 

Κουρουζίδης: Κάντε ό,τι θέλετε κ. Δήμαρχε αφού έχετε την πλειοψηφία κι 
αφού το είχατε στο πρόγραμμά σας. 

Ορφανίδης: Εγώ προσωπικά την καλοπροαίρετη διάθεσή μου την πλήρωνα 
πάντα κι επειδή έχω συνηθίσει θα την πληρώσω και τώρα. Δεν θέλω να προκαταβάλω 
ότι θα καταλήξουμε ή θα φτάσουμε εκεί. Μ΄ αυτή τη λογική θα έπρεπε να υπάρχει 
μία πλήρης ασυμφωνία μέσα στο Δημοτικό Συμβούλιο. 

 Προτείνω να δημιουργηθεί το τμήμα που θα συγκροτήσει το πώς θα 
λειτουργεί, θέλω να δω σε χειροπιαστή πλέον πρόταση πως θα είναι αυτό το 
περιοδικό, δεν είμαι αντίθετος γιατί πιστεύω πως η πόλη μας πάσχει από έντυπο 
Τύπο, έχει πολύ χαμηλό επίπεδο κάτι που πολλές φορές δεν φταινε οι ίδιοι οι 
δημοσιογράφοι που βρίσκονται εδώ σήμερα αλλά οι ιδιοκτήτες των εφημερίδων και 
θα τόνιζα ας δημιουργήσουμε έναν ανταγωνισμό ενός εντύπου, που μπορεί σήμερα 
να είναι τρίμηνος αλλά δεν θα με πείραζε να είναι και ημερήσιος. Και να δώσουμε το 
έναυσμα να ανεβεί η ποιότητα και όσον αφορά τα προβλήματα που θα προβληθούν 
μέσα από αυτό το φυλλάδιο και να δώσουμε ένα παράδειγμα πως θα πρέπει να 
λειτουργεί ο Τύπος γενικότερα. 



Σιδηρόπουλος: Να υπενθυμίσω ότι διετέλεσα για ένα μικρό διάστημα 
Πρόεδρος σ΄ αυτό το Διαδημοτικό Ραδιόφωνο και οι εντυπώσεις μου ήταν θλιβερές 
γιατί η όλη διαχείριση αυτού του ραδιοφώνου δεν τιμούσε καθόλου ένα Δημοτικό 
Συμβούλιο, έναν Δήμαρχο, μία Δημαρχία κι αυτό γιατί δεν υπήρχαν πρακτικά, 
αποφάσεις, δεν υπήρχε τίποτα γραμμένο εκεί.  

Δήμαρχος: Για την κα Ουσουλτζόγλου, που τυχαίνει να είναι και 
δημοσιογράφος και δεν ξέρω αν έχει επαγγελματική σχέση ή αρθρογραφεί ελεύθερα 
από μόνη της στη συγκεκριμένη εφημερίδα δίνω τη δυνατότητα να αρθρογραφεί και 
στο έντυπο του Δήμου και να τα ρίχνει στο Δήμο. Ηταν άστοχη και αντισυναδελφική 
η κριτική που κάνετε για τα αναχρονιστικά Δελτία Τύπου και δεν είναι δυνατόν να 
έχετε τέτοιες φασιστικές αντιλήψεις. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Ουσουλτζόγλου: Δεν έχω καμία επαγγελματική σχέση με κανένα τοπικό 

έντυπο και είναι τιμή μου να είμαι δημοσιογράφος και να αρθρογραφώ με τη 
φωτογραφία μου και μάλιστα σ΄ ένα έντυπο που δεν έχει καμία ιδεολογική 
προσέγγιση με μένα. Μάλλον του ξέφυγε του κ. Γκαμπέση και μίλησε για ιστοσελίδα, 
γιατί βλέπω ότι το τελευταίο διάστημα η EXPLO δεν βγαίνει και μάλλον θέλουμε να 
φτιάξουμε ένα υποκατάστατο. 

Κουρουζίδης: Επειδή λείπει ο κ. Σιδηρόπουλος κι εγώ είμαι τυπικός, θα τον 
βρω σε άλλη συνεδρίαση να του απαντήσω. 

Ορφανίδης: Εγώ απορώ με τις τοποθετήσεις. Δεν βλέπουν ότι είναι μία 
ευκαιρία να εκδοθεί άλλο ένα έντυπο, θεωρητικά, του Δήμου μας και όχι του 
Δημάρχου. Απορώ γιατί προσπαθούμε να πείσουμε, τους εαυτούς μας βασικά, ότι 
αυτό το έντυπο θα είναι ακατάλληλο. Δηλαδή αν κάναμε εμείς σήμερα την πρόταση 
και δεν την δεχόταν ο Δήμαρχος θα λέγαμε ότι είναι ενάντια στον Τύπο; Εγώ νομίζω 
ένα φυλλάδιο το οποίο βγαίνει από την Τοπική Αυτοδιοίκηση είναι θετικό. Αν ήταν 
τώρα προεκλογική υπόσχεση του κ. Σκουμπόπουλου ή της κυρίας Ουσουλτζόγλου ή 
οποιουδήποτε άλλου εμένα δεν με απασχολεί. Εμείς πάντως δεν το είχαμε στο 
πρόγραμμά μας και κακώς δεν το είχαμε. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 18 σύμβουλοι: 

Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. 
Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, 
Χ. Ντόβας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Γ. Ορφανίδης. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος,  Γ. Μιχαηλίδης, Σ. 
Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 9-12-03 εισηγητικό σημείωμα του  Δημάρχου. 
2.- Την πρόταση του Δημάρχου. 
3.- Την ανάγκη έκδοσης δημοτικού περιοδικού για τη δημιουργία βήματος διαλόγου 
και επικοινωνίας του Δήμου με τους πολίτες. 
4.-Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

Α)Εγκρίνει κατ’ αρχήν  την έκδοση τριμηνιαίου εντύπου (περιοδικού) του 
Δήμου Βέροιας. Σκοπός της έκδοσης είναι η ενημέρωση του κοινού για το έργο και 
τις δραστηριότητες του Δήμου  και η δημιουργία βήματος διαλόγου  και επικοινωνίας 
με τους πολίτες,  με στόχο την ανάδειξη και επίλυση των τοπικών προβλημάτων. 

Β)Η οριστική έκδοση του παραπάνω περιοδικού θ’ αποφασισθεί  ύστερα από 
σχετική εισήγηση της  αρμόδιας επιτροπής του Δ.Σ. και αφού ληφθούν  υπόψη οι 
απόψεις που διατυπώθηκαν στη συζήτηση της παρούσας απόφασης  για το κόστος 
και το είδος (μορφή, διαστάσεις κλπ.) της ως άνω έκδοσης.  



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    756/ 2003 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Δ. Δάσκαλος 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Α. Δελαβερίδης 

 Ι. Καλαϊτζίδης Γ. Μιχαηλίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Σ. Μηλιόπουλος 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Κ. Πουλασουχίδης 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Η. Σοφιανίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Γ. Ορφανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   
 Γ.  Μανακούλης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  5-1-2004 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


